
 

Skolebestyrelsesmøde 
Tidspunkt:   12. januar 2022 kl.19-21 på Personalerummet 

Mødeleder: Lone Østergaard, Referent: Sine Erlandsen, Sted: Personalerummet 

Deltagere: Lone Østergaard, Peter Nielsen, Lotte Borg, Katrine Maruri Zorzabalbere, Mohammad Hemad, Camilla Axelsen, Janni Clausen, Roar Hylleberg, 

Pernille Wessel, Sine Erlandsen (referent). 

Fra elevrådet:  

Afbud: Marie Hermansen, Kirstine Rytter, Jomanna Ahmed Nayef Fahood El-Enazi, Lene Vahl, Jacob Hedelund, Anna Heegaard 

Dagsorden 

Tid Dagsordenpunkt Fremstilling Referat 

19.00-19.30 Besøg af Theis Falgreen fra By- og 

Kultur vedr. vedligehold 

Theis Theis fortæller om sin arbejdsopgaver som vedligeholder. 

En gang om året gennemgår vedligeholderen bygningen (skolen) én gang 

årligt og opdaterer efterfølgende vedligeholdelsesprogrammet med de 

opgaver, der skal løses. 

Bestyrelsen opfordrer til mere dialog i forbindelse med prioriteringen af 

indvendigt vedligehold, da dette vil bidrage til transparens. 

Vi drøfter problematikken med de stigende priser og det udmeldte budget. 

19.30-19.50 Skolebestyrelses valg  

• Skal der laves mere reklame 

for valget?  

Lone Det drøftes, hvorledes bestyrelsen kan lave reklame for det kommende 

valg. 

Et forslag kunne være at skb lavede personlige fortællinger om deres 

oplevelser og erfaring med at sidde med i skolebestyrelsen.  

Det besluttes, at Lone sender en mail til de forældrevalgte 

19.50-20.00 Elevrådet Marie Elevrådet har ikke holdt møde siden sidste skb-møde, hvorfor de ikke 

deltager. Der er dog en ny kontaktperson for elevrådet, idet Christian (CL) 

er gået på barsel. Han erstattes af Sussi (SG). 



 

20.00-20.15 Nyt fra skolen 

• Fastelavn – Galla (hvordan 

skal vi gøre det) 

• Velfærdens Fundament 

• Opstart efter corona 

• Opstart forårsSFO 

Pernille og Sine Nedlukningen i december forløb problemfrit. Der var en del elever og 

ansatte, som gik på juleferie med corona. 

Der har foreløbig været mere end 300 smittetilfælde blandt eleverne og 

mere end 30 smittetilfælde blandt de ansatte. 

 

Der udtrykkes tilfredshed med håndteringen af coronasituationen. Dog er 

der en opfordring til, at ledelsen sender en brev ud til forældrene og 

fortæller om opstarten i 2022 evt. indeholdende status på hidtil antal 

smittede. 

 

Opstart af forårsSFO er igen i år online med tilmelding. 

 

Det drøftes, at fastelavn og gallafest aflyses pga. risikoen for aflysning. 

 

Der har været afholdt et online møde vedr. Velfærdens Fundament. Der 

var mange foreninger, der ønskede at være med i et partnerskab.  

 

20.15-20.45 Revidering af skolens principper  

• Lejrskole-princip 

• Princip for bad efter idræt 

Pernille og Lone Lejrskoleprincippet drøftes og opdateres. Se bilag. 

 

Princip for bad efter idræt drøftes. Det tages op igen til mødet til marts. 

20.45-21.00 Evt.  Ledelsen gennemgår en FAQ vedr. corona. 

    

 

Nyt møde 3. marts. 


